

Liebe USV Kainbach-Hönigtal Fans

(und natürlich auch jene des JSV Ries-Kainbach) !

I waß net, wias eich geht ! Oba i könnt` dem Virus, wölches uns schu seit launga Zeit d`raun hindert, unsan Lieblinsspuat zu frönen (egal ob auf da „Bluatwies`n“ oda da Tribüne) schu schen laungsaum in den Hintan tret`n.

Bei mir zag`n si schu storke Entzugserscheinungen, Fußball kenn i nua mehr von da Mottscheib`n her und nimma „live vom Spülföldraund“.

Waunn woa des letzte Spül in unsam Woldstadion, hölft`s ma, i waß es nimma, so laung is` des schu her.

Wenigstans deaf unsa Jugend wieda trainier`n und die Camps woar`n a net schlecht gebucht. De is` jo schu amol a Aunfaung.

Drum ! Holt`s duach, damit ma uns (hoffentli) im Herbst zwanz`ganazwanz`g wieda beim Fuaßboll sech`n tan.

Bis dahin gibt`s von mia nua a Zeichnung und kan „Livebericht vom Spülföldraund“.

Hans-Jörg LEBENBAUER, a echta Blau-Gölba !



I denk, bei dera Schussholtung kriagat i wirkli a „Ziacherl“